

**No. 22495. Multilateral**

CONVENTION ON PROHIBITIONS OR RESTRICTIONS ON THE USE OF CERTAIN CONVENTIONAL WEAPONS WHICH MAY BE DEEMED TO BE EXCESSIVELY INJURIOUS OR TO HAVE INDISCRIMINATE EFFECTS (WITH PROTOCOLS I, II AND III). GENEVA, 10 OCTOBER 1980 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1342, I-22495.*]

ACCESSION\*

**Trinidad and Tobago**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 29 July 2024*

*Date of effect: 29 January 2025*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 29 July 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 22495. Multilatéral**

CONVENTION SUR L'INTERDICTION OU LA LIMITATION DE L'EMPLOI DE CERTAINES ARMES CLASSIQUES QUI PEUVENT ÊTRE CONSIDÉRÉES COMME PRODUISANT DES EFFETS TRAUMATIQUES EXCESSIFS OU COMME FRAPPANT SANS DISCRIMINATION (AVEC PROTOCOLES I, II ET III). GENÈVE, 10 OCTOBRE 1980 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1342, I-22495.*]

ADHÉSION\*

**Trinité-et-Tobago**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 29 juillet 2024*

*Date de prise d'effet : 29 janvier 2025*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 29 juillet 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.